

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 2. oktober 2024

Afbud: Lars, Michael V, Svend Erik, Bjarne

Online deltagere: ingen

1. Orientering fra kontoret

Kontoret er fra den 1. oktober gået over til vinteråbningstider, hvilket er mandag – torsdag 9-13. Derudover vil der være åbent i enkelte weekender med bemanning af frivillige. Kontoret har brugt en del tid på at få sorteret medlemmerne i nye grupper i forhold til de nye kontingentsatser specielt for yngre medlemmer. Medlemstallet er tilfredsstillende, selvom vi kunne ønske os flere medlemmer.

2. Regnskab 31.08.24

Vi er foran budget med omkring 6.000 kr. Likviditeten ser fornuftig ud, specielt set i lyset af, at 2024 skulle være det "værste" år, når vi ser på forskydninger i forbindelse med blandt andet indbetaling af forskudskontingenter. Vores likviditet er pt 3-400.000 kr. bedre end forventet. Golfshoppen kører fornuftigt med et bedre resultat end forventet.

3. Status Golf Café

Amalielund er mere eller mindre lukket ned for normal betjening, Stig laver en endelig aftale med dem, så både de og vi kan komme videre i god ro og orden.

I forhold til det nye koncept, Golf Café, så har der været 3 henvendelser. Udvalget vil tale med kandidaterne om deres syn på, hvordan et koncept kan se ud. Udvalget arbejder på en "light" version, som både kan tilfredsstille brugernes behov og som samtidig kan være rentabel for forpagteren. Se evt. nyhedsbrevet, som alle har fået/vil få tilsendt.

Herunder lige en gentagelse af udvalgets forslag:

- *Fremtidigt koncept skal kaldes "Golf-café", og ikke restaurant.*
- *Vi vil som 1. prioritet søge efter en forpagter - med køkken- og/eller café-erfaring.*
- *En lidt speciel ide er at finde en "etnisk" forpagter, f.eks. fra Thailand (har Esbjerg), Kina eller andet... Vi tænker, at dette kunne sikre mere fleksibel arbejdskraft.*
- *Menu-udvalg skal være ret begrænset og tage udgangspunkt i, hvad golfspillere (både medlemmer og greenfee) typisk ønsker sig.*
- *Menu-udvalg skal diskuteres med det enkelte forpagter-emne, f.eks. indeholde asiatiske retter, hvis der er tale om en asiat.*
- *Det skal også diskuteres nøje med forpagter-emner, hvordan en golfklub fungerer, sæson, åbningstider mm.*

4. Ry golfklub

Der er kommet en mail fra Ry golfklub med et tilbud om samarbejde omkring vintergolf. Bestyrelsen kigger på det.

Der afholdes et møde umiddelbart før bestyrelsesmødet den 13. november. Mødet vil have deltagelse af repræsentanter fra Vennerne og har til formål at brainstorme i forhold til et evt. fremtidigt formaliseret samarbejde med Ry Golfklub.

5. Pengegaver, anvendelse

Beslutningen om anvendelse af pengegaverne fra medlemmerne mundede ud i indkøb af en havetraktor, som skal anvendes til at vedligeholde områderne omkring klubhuset. Den kan også spændes for boldopsamleren, så vi har en nødløsning, når bilen ikke virker.

6. Opdatering udvalg

Der er kommet et tilbud fra en potentiel sponsor, som tilbyder at lave teestedsmarkeringer i metal. Da vi egentlig har vedtaget at holde så mange markeringer som muligt i hårdt træ, vil bestyrelsen meget gerne se, hvordan markeringerne tænkes udformet inden en beslutning træffes. Vi er selvfølgelig under alle omstændigheder taknemmelige for tilbuddet! Skiltet ved hul 8, som forbyder, at man slår ud før herreteestedet ved hul 9 er rømmet, skal fjernes. Der skal klippes så meget ned, at man uden besvær kan se, om der er spillere ved hul 9, og derefter må man gerne slå ud – under iagttagelse af de almindelige regler om spil fremad.

7. Næste møder

23/10-2024 kl. 17.00

13/11-2024 kl. 17.00 (Ry-møde kl. 15.00)

11/12-2024 kl. 17.00

8. Eventuelt

Robert Burne har fremsendt et forslag til den måde afviklingen af klubmesterskaber fremover kunne ske. Forslaget er yderst gennemarbejdet, og bestyrelsen læser det og drøfter det på næste møde.

Diana fremsatte ønske om, at vi i fremtiden bør skabe mulighed for, uden frivillige, at kunne foretage mindre "pedellignende" reparationer uden at være afhængige af greenkeepernes arbejdsbyrde, som jo varierer en del over sæsonen.